
 

 

ZMÉK 2017 évi költségvetés tervezete. 
 
Kezdjük azzal amivel az előző évi beszámolót, A Kúria döntése után, újra jött a NAV, és ön 
revízióra szólították fel kamaránkat, de ezen is túl vagyunk. A tisztújításnak tiszta lappal, 
működőképesen lehet nekimenni. 
 
Május 29-én jubileumi küldött értekezlet lesz ( 20 éves a MÉK ) a Ludovika kápolnájában.(Pollack 
M. tervezte) Ezen a helyszín javaslaton is el vitatkozott a legutóbbi TET  olyan 2-3 órát, csak azért 
mert díszeset, méltó helyet akartunk találni, amit meg is lehet fizetni. 
 
A MÉK -et 20 éve alapítottuk, mi, megyei kamarák. Készül díszes kiadvány is a területi kamarák 
részvételével, nyomot hagyva az utókornak. A ZÉK anyaga megtekinthető weblapunkon, a 
www.zmek.hu -n. 
 
Az ME 2016-ot időben lezártuk, elküldtük, elfogadása mai napig nem történt meg. És várjuk az új 
lehetőséget, a 2017 évi kiírást. A tervet ennek hiányában kellett összeállítani. Annyi bizonyos, 
hogy  
még 2018-ra is ígért támogatást Lázár miniszter Úr. Most első a TAK előkészítése, gondolom én. 
Ezek a pályázatok, és az elszámolásuk is bonyodalmas. Csak remélni tudjuk, hogy egyszerűsödik 
az eljárás, kevesebb időt, energiát kell majd ráfordítania az elnöknek, titkárnak, elnökségnek 
egyaránt. 
 
A mellékelt tervezet számaihoz, nincs kiegészíteni valóm, de a ME támogatás elmaradása esetén,  
újra kell gombolnia a kabátot az új elnökségnek. Inkább foglalkozzunk a tisztújítással. 
Ha az eddigi aktivitással kíván létezni kamaránk, találni kell olyan tagot, aki sok szabadidővel bír, 
gyorsan elérhető és terhelhető, és vállalja is az elnöki funkciót. 
Ha előző nem jön össze, akkor a feladatokat szét kell osztani, és ez merőben más módja a 
működésnek, talán alapszabályt is módosítani kell ez ügyben, talán, és ezt jó tudni választás előtt. 
 
A TAK az idei év nagy megmérettetése lesz, készítőknek, véleményezőknek egyaránt. Az 
időközben május 5-én megtartott ME- i továbbképzés után tisztábban fogunk látni. Az eddigi 
ismeretek a ZMEK.HU-n tekinthetők meg, de sok információt kiküldtünk a tagok e-mail címeire is. 
 
A kiadások B/2 alatti összege, rendeletileg növekszik. Jelenleg a tagdíjak 59 %-át teszi ki. 
 
A TAK támogatás általam becsült összeg, a MÉK-el fogunk rá szerződni. Tekintettel a 258 zalai 
településre, nagyon meg kell majd harcolni érte. Összesen 60 millió van tervezve, országosan. 
 
A B/10 alatti tanulmányút témájára tettem javaslatot ( www.zmek.hu ), de nem érkezett reakció, 
sem más javaslat. 
 
A benyújtott 2017-es tervezet, elég mozgásteret biztosít a leendő elnökségnek, ezért is kérem 
annak elfogadását. 
 
Végezetül, annak a szűk csoportnak, akik részt vettek a taggyűléseken, részt vettek 
programjainkon, köszönöm az együtt munkálkodást, köszönöm a támogatást, amit 18+4 éven 
keresztül élveztem.(részletek a ZMEK.HU- n) 
 
Az új elnökségnek, és a tisztségviselőknek eredményes munkát, és jó kapcsolatokat kívánok. 
 
 
 
Zalaegerszeg,2017 május 2. 
 
Kocsárdi István Ferenc 
leköszönő elnök/építész 
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